

《单词百科:mhf是什么意思?mhf怎么发音?mhf的解释和用法》

英语单词mhf是什么意思?mhf怎么读?mhf怎么发音?简答网为您整理了mhf的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



mhf的意思

1、abbr.medium-high frequency 中高频;

mhf的双语例句

1、Marburg haemorrhagic fever (MHF) has been confirmed in a29-year-old man in Uganda.

马尔堡出血热已在一名29岁的乌干达男子身上得到确认。

2、Reaction parameters have been optimized in the research. Different from the foreign process, this process carries out at low reaction temperature, MHF/ MR30, and short dwell time.

研究中对反应参数进行了优化，与国外工艺不同，该工艺选用了较低的反应温度、MHF/MR30及较短的停留时间。

3、WHO has been notified by the Government of the Netherlands of a case of Marburg haemorrhagic fever (MHF) in a Dutch tourist who visited Uganda.

荷兰政府向世卫组织通报了一起曾经到过乌干达的荷兰旅行者出现的马尔堡出血热病例。

4、This paper briefly describes the principle of high Power density DC/ DC converter. The converter is modeled on the second-generation products of Interpoint's DC/ DC converter, named MHF+ 2815S.

本文对高功率密度DC/DC变换器的原理进行了扼要的叙述，本设计主要是针对美国Interpoint公司第二代产品而进行的，主要是仿MHF+2815S型产品。

5、On the furniture& furnishing market in China, the most typical company may be MHF This furniture giant in the global market had experienced rapid business development in China over the past 10 years when it entered China market in 2002.

在目前中国的中高端家具市场上，最有代表性的可能要属美克美家。这个在2002年进入中国零售市场的家具业巨头经历了10年在中国的快速扩张。

以上是简答网为您整理的mhf怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于mhf的用法、mhf的释义、mhf的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/mhf>